
 
 

 
 

暗中生日會 
Birthday in the Dark 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
所有暗中生日會計劃均包括： 
⬧ 黑暗中對話旅程 
⬧ 慶祝生日環節，包括遊戲、切蛋糕 (疫情原故暫不設現場享用蛋糕時間並歡迎帶回家享用) 
⬧ 生日派對慶祝用品 
⬧ 神秘生日禮物予 1 位生日之星 (每額外 1 位生日之星將收取 $300；每次最多容納 3 位生日之星) 
 
Each Birthday in the Dark Plan includes: 
⬧ Dialogue in the Dark Tour 
⬧ Birthday celebration including playing games, cutting cake (Due to COVID-19, cake serving is not 

available but welcome to bring it home) 
⬧ Birthday celebration materials 
⬧ Special gift to one Birthday Star (For every additional Birthday Star will be charged $300, maximum 3 

Birthday Stars per reservation) 
 
 



 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
暗中生日會預訂注意事項： 
 
1. 須透過電話或WhatsApp 2310 0833，或電郵至 exhibition@dialogue-experience.org.hk預訂及查詢。 
2. 預訂時請提供以下資料： 
⬧ 生日之星的名字 
⬧ 任何食物敏感或食物注意事項（例如：花生／奶類／蛋類） 
⬧ 生日蛋糕的味道：雜果／朱古力／芒果 （三選一） 
⬧ 驚喜派對之特別安排（如適用） 
⬧ 或其他特別安排 



 
 

 
 

3. 參加者必須於活動前最少兩星期提前預訂，並於活動前一星期繳交全數費用。 
4. 若參加者弄污場地，本館保留收取相關清潔費用的權利。 
 
Birthday in the Dark Reservation Notes: 
 
1. You may make a booking or inquire by calling or sending a WhatsApp message to 2310 0833, or e-mail 

to exhibition@dialogue-experience.org.hk. 
2. Provide the following informations upon reservation: 
⬧ Name(s) of Birthday Star 
⬧ Any food allergy (e.g. peanuts, milk, eggs) 
⬧ Flavor of the birthday cake: Assorted fruit / Chocolate / Mango (Choose one from three) 
⬧ Special Arrangements for surprise party (If applicable) 
⬧ Other special arrangements (If any) 
3. Advance booking ahead 2 weeks is required and full payment needs to be paid 1 week before. 
4. We reserve the right to charge a cleaning fee if the event area has been made dirty. 
 
 
註：生日之星必須在最後一組，以便安排活動。 
Remark: Birthday Star must be in the last group to facilitate the event. 

 


